

AFRICAN VIEW

LODGES & TENTED CAMPS

AFRICAN VIEW

LODGES & TENTED CAMPS

ARUSHA · SERENGETI · TARANGIRE · MKOMAZI



YOUR HOST FROM THE MOUNTAINS TO THE COAST

Tanzania's landscapes are as spectacular as they are diverse - ranging from Lake Victoria and the vast, open savannah of the Serengeti to the snow-capped Kilimanjaro. The tropical beaches of the Indian Ocean and the famous spice island of Zanzibar offer relaxation after an adventurous safari or a challenging mountain tour.

Our lodges and camps are ideally located near and within the national parks and main attractions of northern Tanzania. We warmly welcome you to experience genuine Tanzanian hospitality and look forward to making your visit unforgettable!

Tansanias Landschaften sind so spektakulär wie vielfältig - vom Lake Victoria und den weiten Savannen der Serengeti bis zum schneebedeckten Kilimanjaro, Afrikas höchstem Berg. Die tropischen Strände des Indischen Ozeans und die berühmte Gewürzinsel Sansibar bieten Erholung nach einer erlebnisreichen Safari oder einer anspruchsvollen Bergtour.

Unsere Lodges und Camps befinden sich in idealer Lage zu den Nationalparks und den Attraktionen im Norden Tansanias. Genießen Sie die herzliche tansanische Gastfreundschaft - unser Team freut sich auf Ihren Besuch!





AFRICAN VIEW LODGE

ARUSHA NATIONAL PARK

Lying at the foot of Mount Meru, with spectacular views of its peak and just a stone' throw from Arusha National Park, is our African View Lodge with its cosy bungalows. The 23 spacious en-suite rooms are individually decorated in a Tanzanian theme. Our tropical garden boasts an infinity pool and a sundowner terrace.

The lodge is an ideal starting point for mountain tours to Mount Meru or Kilimanjaro, as well as for safaris to our famous national parks Ngorongoro Crater, Serengeti, Tarangire, Lake Manyara and Mkomazi.

Am Fuße des Mount Meru, mit spektakulärem Blick auf seinen Gipfel und nur einen Steinwurf vom Arusha Nationalpark entfernt, liegt die African View Lodge mit ihren gemütlichen Bungalows. Die 23 geräumigen Zimmer mit Bad sind individuell in tansanischen Themen dekoriert. Im weitläufigen, tropischen Garten befindet sich auch der Infinity Pool, der Sie zum Entspannen einlädt.

Die Lodge ist ein idealer Ausgangspunkt für Bergtouren auf den Mount Meru oder Kilimanjaro, sowie für Safaris zu den weltberühmten Nationalparks Ngorongoro, Serengeti, Tarangire, Lake Manyara und Mkomazi.



www.african-view-lodge.com





SERENGETI VIEW CAMPS

SERENGETI NATIONAL PARK

In the Serengeti we have two tented camps, each one accommodates ten spacious, furnished tents. One of the two camps is located just south of Seronera near Moru Kopjes, the other is in the north near Lobo Hills. Depending on the season, you can witness the famous wildebeest and zebra migration from both camps and marvel at the variety of wildlife that make their home in this unique landscape. Each tent is equipped with comfortable beds and mosquito nets, luggage racks, bedside tables and, of course, flush toilets and showers, as well as a terrace.

It's a touch of luxury under a beautiful African sky!

In der Serengeti haben wir zwei Tented Camps mit jeweils zehn geräumigen Zelten. Die beiden Camps befinden sich südlich des Zentrums, in der Nähe der Moru Kopjes und im Norden des Nationalparks, nahe der Lobo Hills. Von beiden Camps aus können Sie je nach Jahreszeit die berühmte Gnu- und Zebrawanderung erleben und die vielen Großkatzen und anderen Wildtiere bestaunen, die in dieser weltweit einzigartigen Landschaft zu Hause sind. Jedes Zelt ist mit zwei Einzel- oder Doppelbetten, Gepäckablagen, Nachttischen und natürlich einer eigenen Toilette und Dusche sowie einer Terrasse ausgestattet.

Stilvoll übernachten unter afrikanischem Himmel!



www.serengeti-view.com





TARANGIRE VIEW CAMP

TARANGIRE NATIONAL PARK

Our brand new permanent tented camp lies on top of a hill near Mpingo Ridge in the middle of Tarangire National Park, famous for its large herds of elephants and gigantic baobab trees. Housing twelve spacious house-style tents, this camp represents the ultimate safari "bush feeling" as it offers a stunning location with more than just a touch of comfort and privacy in one of Tanzania's most scenically beautiful national parks.

Our resident game includes elephants, giraffes, waterbucks, hyenas, lions and impalas and a rich birdlife providing the wake up calls in the mornings.

Unser brandneues permanentes Camp liegt auf einem Hügel in der Nähe des Mpingo Ridge mitten im Tarangire Nationalpark, bekannt für seine großen Elefantenherden und riesigen Affenbrotbäume. Mit zwölf geräumigen Zelten im Hausstil vermittelt dieses Camp das ultimative „Bush Feeling“ mit mehr als nur einem Hauch von Komfort und Privatsphäre.

Zu unseren heimischen Wildtieren zählen Elefanten, Giraffen, Wasserböcke, Hyänen, Löwen und Impalas sowie eine reiche Vogelwelt, die für morgendliche Weckrufe sorgt.



www.tarangire-view.com





MKOMAZI VIEW CAMP

MKOMAZI NATIONAL PARK

The six comfortably furnished tents of the Mkomazi View Camp are located on a slope in the Watershed Valley, nestled between the Pare and Usambara mountains in the northern part of the national park. Zebras, elephants, giraffes and antelopes are regular visitors to the camp, which is surrounded by gnarled acacia trees. At the new Mbula Rhino Sanctuary, you can observe the endangered black rhinos from an open safari vehicle.

We look forward to welcoming you to this beautiful, remote national park, which is also a popular bird watching destination.

Die sechs gemütlich eingerichteten Zelte des Mkomazi View Camps liegen an einem Hang im Watershed Valley, eingebettet zwischen Pare und Usambara Bergen im nördlichen Teil des Nationalparks. Zebras, Elefanten, Giraffen und Antilopen sind regelmäßige Besucher des von knorrigen Akazienbäumen umgebenen Camps. Im neuen Mbula Rhino Sanctuary können Sie vom Aussterben bedrohte Spitzmaulnashörner von einem offenen Safarifahrzeug aus beobachten.

Wir freuen uns darauf, Sie in diesem wunderschönen, abgelegenen Nationalpark begrüßen zu dürfen, der auch ein beliebtes Vogelbeobachtungsziel ist.



www.mkomazi-view.com





ABOUT AFRICAN VIEW

COMPANY HISTORY

Horst Bachmann has worked as a safari guide in South and East Africa for many years before moving to Tanzania with his wife Debbie. The native Zimbabwean studied "Travel & Tourism" in Cape Town and is a passionate mountaineer.

As the family grew, they took over the first lodge in 2006. This was followed by a beach hotel on Zanzibar and the first mobile tented camp in the Serengeti. Today they are managing directors of the African View Lodge and four tented camps, all beautifully located inside the national parks, which they manage together with their well-organized team.

Horst Bachmann hat viele Jahre als Safari-Guide in Süd- und Ostafrika gearbeitet, bevor er mit seiner Frau Debbie nach Tansania zog. Die gebürtige Simbabweerin hat in Kapstadt „Travel & Tourism“ studiert und ist eine passionierte Bergsteigerin.

Als die Familie größer wurde haben sie 2006 die erste Lodge übernommen. Es folgte ein Strandhotel auf Sansibar und das erste mobile Tented Camp in der Serengeti. Heute sind sie Geschäftsführer von der African View Lodge und vier Tented Camps, alle malerisch inmitten der Nationalparks gelegen, die sie zusammen mit ihrem gut organisierten Team leiten.



African View (T) Ltd.

P.O. Box 179 · Usa River · Momella Road · Tanzania

Phone: +255 784 419 232 · Email: info@africanview.co.tz

www.african-view.com